
ROMÂNIA
JUDEŢUL MARAMUREŞ
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BĂIUŢ

PROCES VERBAL

încheiat azi 14.12.2022 cu ocazia şedinţei extraordinare de îndată a Consiliului Local 
al comunei Băiuţ. La şedinţă mai participă şi dna primar Maciuc Viorica, dna viceprimar Pintea 
Cecilia. dna contabil Rozenbaum Meda dl Buda Andrei invitaţi.

în urma apelului nominal făcut de d-1 secretar Pop Aurelian rezultă că sunt absenţi dnii 
consilieri Hollo şi Chifor.

Se trece la alegerea preşedintelui de şedinţă. Se constată că, luându-se în ordine 
alfabetică, urmează ca preşedinte de şedinţă pentru luna decembrie d-1 consilier Pop Andrei 
Cosmin.

D-1 preşedinte de şedinţă prezintă şi supune la vot următorul proiect de ordine de zi:
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al comunei Băiuţ pe anul 2021;
2. Diverse;

Ordinea de zi este aprobată cu unanimitate de voturi.
Se dă citire procesului verbal al şedinţei anterioare proces verbal care este aprobat cu 

unanimitate de voturi.
Dna contabil spune că am fost înştiinţaţi că am primit 110.000 de lei bani pentru 

încălzire pentru solicitanţi şi 90.000 de lei de la Consiliul Judeţean.
Dna primar propune să fie puşi banii la căminele culturale ca să putem folosi pentru 

când vor depune situaţii de lucrări. Dna contabil spune că ar mai trebui cumpărat antiderapant 
pentru iarnă.

Se trece la vot şi cu unanimitate de voturi este aprobată această hotărâre. Dnii consilieri 
Ciupei şi Prohaska au votat online.

Dna primar cere consilierilor să spună dacă ştiu persoane care ar putea primi ajutoare 
pentru că am primit şi vom mai primi. Ar trebui făcute liste de persoane singure sp ştim la cine 
dăm.

Dl consilier Tudovan spune că băiatul lui Vlăşan are stent la inimă, nu are venituri, 
dacă am putea să-l ajutăm cumva.

Dl Buda Andrei spune că a lucrat tară contract de muncă, apoi a suferit un atac de cord 
şi nu era asigurat.

Dl consilier Nicorovici crede că am putea face şi pe Secu pârtia.
Dna primar prezintă programul Târgului de Crăciun. Crede că ar trebui să fie prezenţi 

şi consilierii, să se împartă pe ore măcar să preia invitaţii când ajung şi să-i conducă în primărie

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi se declară şedinţa închisă.
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